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Operatoarea de la apelul de urgenţă 112, care semnează cu numele Cojocaru  Raluca apără
aşa, cu de la sine putere, neîmpinsă de la spate de nimeni, onoarea instituţiei care merge
strună şi pe care o ştim de vreo zece ani.            Merge bine apelul de urgenţă. Dacă suni şi
spui unde eşti, într-adevăr, în câteva minute cei de care ai nevoie, sunt gata să te salveze.
Nimic de zis, şi cinste celor care lucrează non-stop pentru salvarea oamenilor aflaţi în
dificultate!            Citesc de pe  hotnews.ro  ce
spune Cojocaru Raluca:
 
  
&quot;nimeni, niciodată, din câte cunosc, nu şi-a pierdut viaţa pentru că o operatoare 112 nu a
făcut imediat legătura, în câteva secunde, la dispeceratele colegilor noştri de la ambulanţă,
poliţie, jandarmerie, SMURD sau pompieri. Fiindcă pentru asta sunt pregătită şi asta fac: triez
miile de apeluri zilnice şi le direcţionez. Nimic altceva.&quot;
 
      
 
  Nu cred că cineva care dă telefon şi spune unei operatoare de la 112 că vede foc pe casa
vecinului plecat să lucreze pe la străini, sau că a fost martorul unui accident de maşină pe
şoseaua X-Y, la Km 2_ _, n-a fost ajutat cu o redirecţionare rapidă spre cei de care era cea mai
mare nevoie în acel moment. Statistic vorbind, după spusele militarului Cojocaru Raluca, au fost
peste 200.000.000 de apeluri în cei zece ani de existenţă a serviciului de urgenţă 112. 
Problema apare când aflăm că din cinci apeluri, patru se dovedesc a fi false.
 
   
 
  Ştim că apeluri false de ameninţare cu bombă au fost şi pe la noi prin oraş. Toate false, din
fericire!  Am văzut şi eu cum se rezolvă o ameninţare de amplasare a unei bombe într-o
instituţie.  Cu eficienţă, cu sânge rece, cu profesionalism. Numai cuvinte de laudă pentru cei
care-şi pun viaţa în pericol de fiecare dată! 
 
   
 
  A fost o perioadă când pe la televiziuni ni se spunea destul de des despre aceste ameninţări
cu bombe amplasate prin diferite locuri, pe care organele abilitate ale statului le rezolvau şi
toată lumea răsufla uşurată. Dar, atenţie, acum câţiva ani ni s-a spus la şi mai multe televiziuni (
că s-au mai înmulţit între timp) că de-acum încolo, orice apel fals la 112 va putea fi depistat
urgent de cei de la STS şi „glumeţii” vor fi aspru pedepsiţi. Ce bine, mi-am zis atunci! 
 
   
 
  De câte ori am fost minţiţi în ţara asta, concetăţeni? Chestia asta cu localizarea unui telefon 
indiferent de unde ar suna s-a dovedit că… nu există! A fost nevoie oare să moară doi oameni
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prin pădurile patriei, ca să aflăm că STS  nu poate face nimic în unele cazuri? Dacă nu se poate
localiza în orice condiţii apelantul, atunci ce să mai înţelegem? 
 
   
 
  Raluca Cojocaru (militar angajat la 112, împreună cu peste alte 600 de colege) spune că se va
dovedi că 112 şi-a făcut datoria . Eu nu ştiu ce va demonstra ancheta, dar se vede cu „ochiul
liber” că 112 în Munţii Apuseni, într-o zi de ianuarie a anului 2014, n-a fost în stare să localizeze
telefoanele mobile de la care s-a sunat pentru ajutor de urgenţă. O greşeală care nu trebuia
făcută! Un calcul greşit, sau niciun calcul de fapt, şi două vieţi curmate înainte de
termen…Poate a fost singura dată când s-a întâmplat, dar nu trebuia să se întâmple! Nouă,
cetăţenilor, ni s-a spus clar şi răspicat, ca la armată: cine 
sună la 112 şi dă alarme false, va fi prins şi vai de mama lui ce va păţi! Va fi prins de
oriunde ar suna, şi indiferent de telefonul pe care-l va folosi!
 
   
 
  
„Operatoarea 112 precizează că este militar însă apelul a fost scris din propria sa iniţiativă şi nu
la ordinul cuiva, fiind motivată de faptul că demnitatea şi munca i-au fost terfelite cu brutalitate şi
că nu poate accepta să fie subiect de batjocură şi injurii.”
 
  Scriu cei de la hotnews. Dar în sufletele familiilor celor la care n-a ajuns nimeni în timp util ca
să-i salveze ce poate fi acum? Au ajuns moţii, dar nu-i trimisese nimeni  de la 112 acolo…
 
   
 
  Pe mine cel mai mult mă îngrijorează următorul fapt: dacă din 5 apeluri la 112,  4 (patru!) sunt
false, nu cumva putem merge cu gândul că din 5 români, 4 (patru!) sunt dispuşi să facă oricând
ceea ce n-ar trebui făcut?...
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